
Coalitie na eerste jaar: stabiel en op koers 
 
 
Het college is transparant over de voorgang van de ambities. 
Deze zijn niet gering. Denk hierbij aan de uitdaging om de benodigde 
klimaatmaatregelen te nemen waaronder het aardgasloos maken van 
Beverwijk, het voorbereiden op het veranderde klimaat (hittestress en 
wateroverlast). Het stimuleren van bedrijven om duurzamer en circulair te gaan 
werken. Maar ook aan de uitdaging om zowel te voorzien in de woningbehoefte 
als het zorgen voor een goede en gezonde leefomgeving.  
 
Dit zijn ingewikkelde uitdagingen, waarvoor eerst nadere (haalbaarheid) 
onderzoeken nodig zijn om de haalbaarheid en de kosten en opbrengsten 
duidelijk te krijgen.  
Gezien de hoeveelheid en complexiteit vraagt dit tijd. GroenLinks geeft daar 
graag de ruimte voor. Het zijn complexe vraagstukken, er is veel geld mee 
gemoeid, daarom is zorgvuldigheid belangrijk.  
GroenLinks verwacht dat niet alles mogelijk is en dat er keuzes gemaakt moeten 
worden. Wij willen dat integraal doen. Dit zal in de komende jaren vragen om 
keuzes, wat doen wij wel en wat niet, wat gaan wij stoppen, hoe kunnen wij 
meer inkomsten genereren? 
 
De bevoegdheid van de gemeente is begrensd. Belangrijke zaken die onze 
gezondheid en leefbaarheid raken vallen onder de bevoegdheid van de 
provincie of de “rijkscoördinatieregeling”.  
De gebeurtenissen rondom TATA steel en de bouw van het TenneT 
transformatorstation zijn hier voorbeelden van.  
Het college en ook de fractie van GroenLinks in de Gemeenteraad, Provinciale 
Staten en Tweede Kamer zetten zich maximaal in om de belangen van de 
bewoners te behartigen, onder de aandacht te brengen en betrokken partijen 
te stimuleren hun verantwoordelijkheid te nemen. 
 


